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Vragen van de leden Hiddema en Baudet (beiden FvD) aan de Ministers van 
Justitie en Veiligheid en voor Rechtsbescherming over het bericht 
«extreemlinkse activisten blijven meestal onbestraft» (ingezonden 25 mei 
2018). 

Vraag 1
Hebt u kennisgenomen van het nieuwsbericht «extreemlinkse activisten 
blijven meestal onbestraft»?1 

Vraag 2
Hebt u eveneens kennisgenomen van het rapport «Links-extremisme in beeld. 
Een verkennend onderzoek naar links extremistische groeperingen in 
Nederland»?2 

Vraag 3
Deelt u de conclusie dat de extremistische groeperingen waarnaar onderzoek 
is gedaan een zekere mate van straffeloosheid genieten, zoals vermeld op 
pagina 14 van het rapport? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat dit een onwenselijke situatie oplevert? Zo nee, waarom 
niet? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat deze feitelijke straffeloosheid voor extreemlinkse 
terroristen, waar het hier feitelijk om gaat, past in een lange traditie waarin 
dergelijke groeperingen telkens weer wegkwamen met onacceptabele 
schendingen van de strafwet? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 6
Wat bent u van plan aan deze situatie te doen?

1 Elsevier Weekblad van 24 mei 2018
2 https://www.wodc.nl/onderzoeksdatabase/2867-vermeende-opleving-extreemlinks-in-

nederland-en-europa.aspx
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